
Zápisnica 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 25.05.2011 
 
Čas konania: začiatok 16.35 hod. 
  ukončenie 22.45 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Ing. Patrik Františka, Mgr. Zuzana Pastrnáková  

- predložil návrh na:    
návrhovú komisiu v zložení: Ing. František Lizák, Ing. Jozef Rodák   
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. J.Hudák, Ľ.Šoltís) 

   za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
K 3) Správa o čerpaní rozpočtu obce za I.Q  2011 
 
Ing. Mária Melicherová, ekonómka obce – skonštatovala, že písomný materiál bol 
poslancom doručený. Informovala o odchýlkach v rozpočte podľa jednotlivých položiek 
v príjmovej a výdavkovej časti a zdôvodnila ich prekročenie. Materiál bol prerokovaný aj na 
zasadnutí finančnej komisie.  
OcZ zobralo predloženú správu na vedomie. 
Predložila návrh na úpravu rozpočtu na rok 2011 – 2. rozpočtové opatrenie, ktoré sa týka 
úpravy položiek vo výdavkovej aj príjmovej časti. Výdavky: spoluúčasť na podaných 
projektoch, rekonštrukcia budovy požiarnej zbrojnice, rekonštrukcia miestnych komunikácií, 
vybudovanie prečerpávacej stanice, rekonštrukcia verejného osvetlenia – spoluúčasť, 
obstaranie výťahu v MŠ, nákup mixéra pre MŠ, oprava odpadového potrubia v MŠ, 
spoluúčasť na podanom projekte – ZŠ. Celkové zvýšenie výdavkovej časti : 85 106 €. 
Navýšenie položiek v príjmovej časti: podiel na dani z daňového úradu, prevod z rezervného 
fondu. Celkové navýšenie príjmovej časti: 85 106 €.   
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. J.Hudák) 
          za návrh: 7, proti návrhu: 1 ( P.Františka), zdržali sa: 0 
  
 
K 4) Informácia o výsledku súťaže na vysprávku miestnych komunikácií 
 
Ivan Čičmanec – uviedol, že sa jedná o ulice Jurkovičovu, Komenského a Cintorínsku. 
Stavebná komisia zamerala poškodené úseky na jednotlivých uliciach: Jurkovičova  270 m2, 



 2 

Komenského 370 m2, Cintorínska 150 m2. Pre súťažné podklady bol vypracovaný krycí list 
rozpočtu: Jurkovičova 8 181 € , Komenského 11 167 €, Cintorínska 4 479 € ( ceny sú uvedené 
s DPH). Na zrealizovanie verejného obstarávania oslovil oprávnenú osobu p. Jakubčovú.  
V zmysle zákona o verejnom obstarávaní bola použitá metóda – zákazka s nízkou hodnotou. 
Ponuky do súťaže predložili: Stemp - M&G, s.r.o. Poprad, Lesostav s.r.o. Poprad, Milan 
Fáber –TOPVER Nová Lesná. Po vyhodnotení vyhrala firma Milan Fáber –TOPVER Nová 
Lesná, ktorá ponúkla najnižšiu cenu. 
K bodu diskutovali: 
Ing. Patrik Františka  – požiadal o informáciu, kde bola zverejnená verejná súťaž, 
poznamenal, že aj v obci máme osobu oprávnenú na verejné obstarávanie - prečo sme  ju 
nepožiadali, ale oslovujeme cudzích. Cena v rozpočte na vysprávku ciest je maximálna, je 
potrebné sa snažiť cenu za vysprávky znížiť. Navrhuje zrealizovať verejné obstarávanie 
formou verejnej aukcie prostredníctvom internetu, použiť už vypracované podklady a osloviť 
firmu, ktorá robí tieto aukcie. Má skúsenosti, že takýmto spôsobom sa dá cena podstatne 
znížiť.  
Ing. Jozef Rodák – podporuje uvedený návrh – má s tým skúsenosti a považuje to za úsporu 
financií. Môže doporučiť firmy, ktoré vykonávajú verejné aukcie. 
Ľubomír Šoltís – jedná sa o ulice, kde ešte nie je vybudovaná kanalizácia. Nie sú to zbytočné 
výdavky? Požiadal o informáciu, ako je to s dotáciami na dobudovanie kanalizácie na 
uvedených uliciach. 
Ivan Čičmanec – na  Enviromentálnom fonde zatiaľ nie sú financie na tento účel. 
Ing. Patrik Františka  – ponúkol, že zistí firmu, ktorá urobí pre nás verejnú 
aukciu; vyhlásená súťaž sa nemusí zrušiť, ale bude pokračovať internetovou aukciou. 
Poslanci neprijali žiadnu z predložených ponúk vyhlásenej verejnej súťaže a navrhli súťaž 
zopakovať formou internetovej aukcie. Podklady zabezpečí Ing. Františka do 3.6.2011. 
Starosta obce podpíše zmluvu s firmou, ktorá túto aukciu vykoná.   
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0 , zdržali sa: 0 
  
 
K 6) Rôzne 
 
Ivan Čičmanec navrhol poslancom udeliť slovo p. Míčkovi z firmy AMBO, ktorá má 
v prenájme od obce severný prístavok v kultúrnom dome – bar. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Tomáš Míčka – predložil projekt na rekonštrukciu priestorov a stanovisko statika na 
rekonštrukciu baru. Požiadal poslancov o prehodnotenie výmeny existujúceho vykurovania 
v prenajatých priestoroch – navrhuje odstrániť gamatky, ktoré sú v nevyhovujúcom stave 
a navrhuje nové vykurovanie prostredníctvom plynového kotla a radiátorov. Žiada 
o preplatenie výdavkov v cene 3 264 € s DPH alebo formou zápočtu nájomného. 
K bodu diskutovali: 
Ing. Ján Hudák - plánuje sa rekonštrukcia sály a spoločne sa bude riešiť aj vykurovanie 
prístavku. Projekt na rekonštrukciu nebol schválený na obecnom zastupiteľstve. Navrhuje 
zrealizovať rekonštrukciu kúrenia na vlastné náklady nájomcu. 
Ing. Patrik Františka  – rekonštrukcia kúrenia je potrebná najprv v sále - v priestoroch, ktoré 
užíva obec a nie v prenajatých priestoroch, kde si energie platí sám nájomca. 
Tomáš Míčka – navrhol, že časť nákladov - plynový kotol si uhradí sám a obec zafinancuje 
prívody a radiátory.  
Ľubomír Šoltís – navrhol, aby si kúrenie zafinancoval sám nájomca a materiál a náklady po 
skončení nájmu ponúkol na preplatenie obci  alebo novému nájomcovi. 
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Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh na preplatenie nákladov: 0,  

         proti návrhu: 8, zdržali sa: 1 (Z.Pastrnáková) 
Ivan Čičmanec navrhol poslancom prerokovať žiadosť Pavla Čajku o jednorázovú sociálnu 
dávku z dôvodu, že je tu prítomná p. Mária Gemzová, ktorá zastupuje brata Pavla Čajku 
v uvedenej  veci. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Mgr. Silvia Benková – prečítala žiadosť Pavla Čajku, Batizovce o poskytnutie jednorázovej 
finančnej výpomoci z dôvodu, že je poberateľom dávky v hmotnej núdzi a ocitol sa 
v platobnej neschopnosti zaplatiť faktúru za nedoplatok plynu.  Oboznámila prítomných aj so 
stanoviskom sociálnej pracovníčky obce, ktorá navrhuje poskytnúť menovanému sociálnu t.j. 
bezúročnú pôžičku 
Ing. Ján Hudák – finančná komisia sa na svojom zasadnutí zaoberala žiadosťou, no 
z dôvodu, že im nebolo známe stanovisko sociálnej komisie a ani sociálnej pracovníčky, 
ponechali rozhodnutie o poskytnutí finančnej pomoci na obecné zastupiteľstvo. Podporuje 
návrh pristúpiť k pomoci P.Čajkovi formou sociálnej pôžičky.  
Ing. Patrik Františka  – je potrebné zvážiť aj skutočnosti, či je garancia splácania tejto 
pôžičky a či po zaplatení splátky bude mať menovaný dostatok financií na živobytie. 
Ivan Čičmanec navrhol poslancom udeliť slovo p. Márii Gemzovej. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Mária Gemzová – brat poberá sociálne dávky, ktoré však nepostačujú na pokrytie nákladov 
na bývanie a preto mu finančne prispieva aj ona. Z dôvodu, že je momentálne v ťažkej 
finančnej situácii, nie je schopná vyrovnať nedoplatok na plyne za svojho brata. Je ochotná 
splácať pôžičku obci za brata v pravidelných mesačných splátkach. 
Poslanci po vzájomnej diskusii navrhli poskytnúť pôžičku vo výške 600,-€ s mesačnou 
splátkou 60,-€. Uvedenú sumu bude uhrádzať p. Gemzová, ktorá je zároveň aj osobitným 
príjemcom sociálnych dávok menovaného. Spôsob platby bude určený v zmluve. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 5) Príprava zhromaždenia obyvateľov obce  
 
Ivan Čičmanec – informoval, že na zasadnutí obecnej rady bola navrhnutá zmena termínu 
konania zhromaždenia obyvateľov obce na deň 5.6. 2011 o 15.00 hod.  
Predložil návrh správy:  
1. oboznámenie s výsledkami komunálnych volieb – pripraví Ing. Jozef Rodák 
2. informácia o komisiách, obecnej rade – Mgr. Silvia Benková 
3. volebný program OcZ – vytýčiť body 
4. zhodnotenie predchádzajúceho volebného obdobia – Ivan Čičmanec 
Ivan Čičmanec oboznámil s nosnými úlohami počas volebného obdobia 2007-2010. 
K bodu diskutovali: 
- Dom smútku 

Ing. Jozef Rodák – dom smútku je priorita v obci, preto je potrebné mu venovať viac 
pozornosti. 
Ing. Ján Hudák – navrhuje zahrnúť do volebného programu výstavbu domu smútku – 
vypracovať aspoň projektovú dokumentáciu. 
Ing. Patrik Františka  – navrhuje 1/3 rezervného fondu každý rok použiť na časť výstavby 
domu smútku; projekt je možné zadať aj v rámci diplomovej práce. 
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Ing. Jozef Rodák – je možné vybrať konkrétny dom smútku z inej obce a následne ho 
odkúpiť. 
Ivan Čičmanec – obec už má spracované dva projekty, je potrebné pri projekte zohľadniť 
aj existujúcu kryptu rodu Mariašiovcov.  
Ing. Ján Hudák – má poznatok, že evanjelická cirkev má peniaze na kryptu od 
Mariašiovcov.  
Ľubomír Šoltís – navrhuje osloviť urbár, cirkvi v obci a uskutočniť zbierku na dom 
smútku. 

- Starostlivosť o mládež. 
Ing. Patrik Františka  –  naše deti dochádzajú do Svitu do Janošíčka – bolo by vhodné 
zamerať sa aj na mládež; tiež navrhuje upraviť ihrisko pri MŠ. 
Ing. Ján Hudák – zriadiť pre mládež hokejové ihrisko ako to navrhoval už v minulosti  

- Starostlivosť o starých občanov. 
Ing. Ján Hudák - je potrebné do budúcna zvážiť vybudovanie zariadenia pre starých 
občanov. 

Poslanci navrhli prijať a schváliť hlavné ciele na volebné obdobie: 
1. Dokončiť III. etapu výstavby kanalizácie 
2. Miestne komunikácie – úprava a vybudovanie nových  
3. Dom smútku 
4. Detské ihriská 
5. Pokračovanie v podpore starých a bezvládnych občanov 
6. Vnútorný život obce - tradičná kultúra, šport, družobné vzťahy  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Poslanci navrhli, aby bol na zhromaždení obyvateľov obce zhotovený video záznam. 
Ľubomír Šoltís – ponúkol, že zabezpečí zhotovenie videozáznamu.  
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (S.Benková) 
 
Poslanci navrhli program zhromaždenia obyvateľov obce: 
1. Kultúrny program  
2. Oboznámenie s výsledkami volieb 
3. Komisie, obecná rada 
4. Nosné ciele 
5. Zhodnotenie predchádzajúceho volebného obdobia 
6. Diskusia 
7. Záver 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
          za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 6) Rôzne 
 
Ivan Čičmanec informoval o došlej korešpondencii, rôznych činnostiach a aktivitách: 
- zápisnica zo zasadnutia názvoslovnej komisie pri OcZ Batizovce k žiadosti spoločnosti 

Sirius, s.r.o., Poprad. o odsúhlasenie pomenovania novej obytnej zóny – respektíve časti 
obce alebo ulice s názvom Pánska záhrada. Komisia skonštatovala, že názov Panská záhrada 
sa používa ako historické pomenovanie časti katastra obce, ale pre inú lokalitu a nie tú, kde 
sa konkrétna ulica nachádza. Z uvedeného dôvodu nie je vhodné pomenovať konkrétnu 
ulicu požadovaným názvom. Komisia navrhla pomenovať novovytvorenú ulicu názvom 
„Losy“, alebo „Na letisko“. 
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 Ing. Ján Hudák – obecná rada doporučila názov ulice „Losy“, rozhodnutie však ponechala 
na OcZ. 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

             za návrh názvu ulice „Losy“: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- žiadosť rodičov, ktorých detí navštevujú ZŠ Komenského ul. vo Svite o rozšírenie školského 

obvodu o túto základnú školu. Podľa Dohody o určení školských obvodov medzi obcou 
a Mestom Svit, žiaci 5. - 9. ročníka budú plniť povinnú školskú dochádzku v ZŠ na 
Mierovej ul. vo Svite. Obec požiada Mesto Svit o prehodnotenie dohody. 

- Rozhodnutie Krajského školského úradu Prešov, ktorým pričlenila Obec Štrba k spoločnému 
školskému úradu  vo Veľkom Slavkove, v ktorom sú združené okolité obce, aj naša obec. 

- žiadosť MŠ Batizovce o riešenie technických nedostatkov (nefunkčná kanalizácia, 
zamoknuté steny) – na riešenie uvedených nedostatkov sú schválené finančné prostriedky. 

- návrh organizácie  tried a počtu žiakov v ZŠ Batizovce v školskom roku 2011/2012 
- žiadosť Lýdie Hudákovej o splátkový kalendár 
 K bodu diskutovali: 
 Ing. Mária Melicherová -  informovala o zasadnutí komisie s nájomcami nebytových 

priestorov – Mäsovýroba Knižka, Beruška,  JAMA bar Lýdia Hudáková za účelom 
doriešenia pohľadávok:      
• nájomca Mäsovýroba Knižka – dlžnú sumu (energie z roku 2011) uhradí v priebehu 

mesiaca jún v dvoch splátkach; požiadal o preddavkovú fakturáciu energií od druhého 
polroka 2011. 

 Komisia akceptuje spôsob úhrady a zároveň navrhuje štvrťročnú fakturáciu energií vo 
výške jednej štvrtiny faktúry za rok 2010. 

• nájomca Danka Pitoňáková – Beruška – časť dlhu spláca podľa splátkového kalendára. Je 
schopná uhradiť časť dlžnej sumy v mesiaci júl, zostavajúcu časť dlhu uhradí priebežne 
podľa možností a dosiahnutých tržieb. 

 Komisia súhlasí s vypracovaním nového splátkového kalendára s mesačným navýšením 
o 260,-€ od mesiaca jún 2011. 

• nájomca Lýdia Hudáková - Dúha - časť dlhu sa spláca splátkovým kalendárom; písomne 
požiadala o ďalší splátkový kalendár s tým, že sumu za odvoz komunálneho odpadu 
a nájom uhradí do 30.6.2011 sumu za energie za rok 2011 do 31.7.2011. 

 Komisia navrhuje akceptovať splátkový kalendár za podmienky splatenia ostatných 
záväzkov v stanovených termínoch. 
za schválenie splátkového kalendáru pre L. Hudákovú 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  

    za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
za schválenie splátkového kalendáru pre D.Pitoňákovú: 
Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov  
za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa:  

- pripravované akcie: 4.6.2011 o 9.30 MDD – Cykloparáda; Juniáles o 16.00 hod. v parku pri 
reštaurácii Guľa 

- informácia o Sneme ZMOS-u v Bratislave 
- v rámci spoločného projektu zameraného na rozvoj cestovného ruchu s medzinárodnou 

účasťou je potrebné navrhnúť za obec delegáciu do Poľska v dňoch 18.- 19.6.2011 a do 
Maďarska v dňoch 20. - 22.6.2011. Po vyjadreniach sa jednotlivých poslancov - návrh 
delegácie: starosta, S.Benková, Z.Pastrnáková; ďalší členovia budú doplnení po vyjadrení 
niektorých poslancov. 

   Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov 
             za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- úloha pre kultúrnu komisiu – je potrebné s kronikárkou obce posúdiť text do obecnej 

kroniky, aby OcZ mohlo schváliť zápis do kroniky za uplynulé roky. 
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K 7) Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ing. František Lizák 
- opakovane pripomína, že je potrebné na Cintorínskej ulici vysypať cestu štrkom 
Ľubomír Šoltís 
- požiadal o informáciu k interpeláciám poslancov z predchádzajúceho zasadnutia OcZ 
Ivan Čičmanec 
- postrek na  burinu prerastajúcu v asfalte na cestách je už zakúpený 
- papiere na lúkach boli vyzbierané za pomoci žiakov a učiteliek zo ZŠ 
Ľubomír Šoltís 
- zmluvy s vlastníkmi pozemkov ohľadom treningového ihriska pre futbalistov sú pripravené 
Ivan Čičmanec 
- oprava chodníka na Partizánskej ulici sa bude realizovať podľa finančných prostriedkov; 
- záruka na cesty - oslovil dodávateľa prác, no zatiaľ sa neozval; 
- kanál pri bývalej osobitnej škole a pri moste – bude opravené v rámci aktivačných prác; 
- odpratanie starých stoličiek v kultúrnom dome a oprava podlahy vo folklórnej miestnosti je 

v pláne v rámci aktivačných prác; 
Milan Pastrnák 
- požiadal o informáciu, ako si obec predstavuje spoluprácu s kultúrnou komisiou, pri ktorých 

akciách sa počíta spolupráca s komisiou 
- nepáčilo sa mu pohostenie pri kladení vencov; je potrebné na takúto akciu pritiahnúť aj deti 
 Ivan Čičmanec 
- na spolupráci je potrebné dohodnúť sa s kultúrnou pracovníčkou 
Ľubomír Šoltís 
- na aký účel je  za Sokolovňou pri ihrisku stavebný materiál ?  
Ivan Čičmanec 
- stavajú sa tam čierne stavby, na obecnom úrade už bolo rokovanie so stavebníkmi; je 

potrebné zistiť vlastníkov pozemkov 
Ing. Ján Hudák  
- odporúča zistiť vlastníkov a navrhuje prijať uznesenie, aby starosta vydal rozhodnutie na 

odstránenie stavieb  
   Hlasovanie: 9 prítomných  poslancov 
             za návrh: 9, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
Ľubomír Šoltís 
- navrhol zistiť možnosť zameniť v obecnej káblovej televízii program STV3 za Šport 1 
- pri hornom parku pri dome p.Durániho je otvorená rúra – chýba kryt 
- v požiarnej zbrojnici sa uskutočnila beseda s deťmi z MŠ 
- na futbalovej schôdzi sa dohodli, že Mundiál sa uskutoční 9.7.2011 
Ing. Patrik Františka  
- v rómskej osade sú diskotéky 3 až 4x týždenne – je potrebné to riešiť 
- upozornil na neporiadok v okolí kontajnera, ktorý sa presúva po jednotlivých uliciach v obci 

a nesúhlasí s ďalším jeho umiestnením na Poľnej ulici – sťažovali sa na to viacerí občania; 
na dvore OcÚ je kontajner, ktorý je k dispozícii občanom počas celého roka 

- požiadal o informáciu za občanov a tiež ako riaditeľ DSS, kde majú umiestňovať 
kompostový odpad 

Ivan Čičmanec  
- Mesto Svit má spracovaný projekt na vybudovanie skládky pre uvedený odpad a tá bude 

slúžiť aj pre našu obec   
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Ing. Patrik Františka 
- požiadal do najbližšieho zasadnutia zastupiteľstva doložiť všetky podané projekty a k nim 

príslušné dokumenty   
- požiadal odovzdať poslancom zvukový záznam na CD nosiči zo zasadnutia OcZ alebo ho 

sprístupniť na internete, pretože formulácie v zápisnici nie sú urobené takým spôsobom 
akým by mali; konkrétne on si žiada záznam z každého zasadnutia OcZ.  

Mgr. Silvia Benková  
- oslovila poslancov, či má to vplyv na zapisovateľku a spochybňujú text zápisnice, ktorú 

overujú a podpisujú overovatelia zápisnice.  
Ing. Ján Hudák  
- podporuje uvedený návrh, záznam je potrebný aj pre overovateľov zápisnice, aby mohli 

skontrolovať, či bolo zapísané tak, ako to bolo povedané. Odporúča zhotoviť záznam aspoň 
pre predsedov komisií.   

Ing. Patrik Františka 
- nespochybňuje zápisnice; naposledy bol problém dostať sa k záznamu z predošlého 

zastupiteľstva, ktorý potrebujú k trestnému konaniu, nakoľko tam boli vznesené osobné  
útoky na poslancov zo strany p. Omastu. 

Ing. Jozef Rodák 
- upozornil na potraviny Guľa – katastrofálny stav – dlážka vyšľapaná na betón, je potrebné 

vymeniť okná, vymaľovať; pred obchodom chýbajú odpadkové koše – je to pre obec zlá 
vizitka 

- žiada predložiť finančnú správu za 5 rokov – príjmy a výdaje, preinvestované financie v 
Guli   

- navrhuje upraviť úradné hodiny na obecnom úrade  
Ing. Ján Hudák 
- žiada predložiť finančnú analýzu – správu od začiatku uzatvorenia zmluvy so Slovakiou   
Ing. Jozef Rodák 
- most ponad diaľnicu – chýba tam chodník, je len otázkou času, kedy sa stane smrteľná 

nehoda; navrhuje spísať petíciu za vybudovanie chodníka spoločne s Gerlachovom 
Ing. Ján Hudák 
-  prečítal si na webe nájomnú zmluvu s p. Míčkom, v ktorej je uvedené, že zmluva sa môže 

predĺžiť, ak obe strany nebudú mať pripomienky. Jemu bolo zdôvodnené, že z titulu nového 
zákona sa nájom predĺžiť nemôže, a preto musí byť vyhlásená verejná  súťaž.   

Ing. Mária Melicherová 
- je to v súlade so zákonom, pretože v prípade p. Lýdie Hudákovej sa jednalo o osobu blízku 

poslancovi OcZ, a preto musela byť vyhlásená verejná obchodná súťaž a nájom sa nedal 
predĺžiť dohodou. 

Milan Pastrnák 
- p. Omasta z Hviezdoslavovej ulice ho oslovil s požiadavkou vykopať kanál okolo 3 domov, 

pretože tam voda tečie po ceste 
Ing. František Lizák 
- požiadal o súhlas upraviť asfaltový chodník pri kostole – lávke – obrubníky sú posunuté; 

ako dôvod uviedol, že odkúpil susedný pozemok a má záujem upraviť a zveľadiť tento 
obecný pozemok, zároveň požiadal súčinnosť stavebnej komisie pri zameraní hranice 
geodetom medzi obecným pozemkom a pozemkom, ktorý odkúpil 

Mgr. Zuzana Pastrnáková  
- upozornila na voľný pohyb líšky po obci – upozornila na to členov poľovníckeho združenia 

v obci 
- upozornila na nedostatok pri odvoze triedeného odpadu – plastov; ten nie je realizovaný 

podľa spracovaného harmonogramu   
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K 8) Návrh na uznesenie 
 
Ing. František Lizák  prečítal prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia OcZ. 
Uznesenia z 3. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
K 9) Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu:   
 
 
V Batizovciach 09. 06. 2011 
 
 
 
        Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Ing. Patrik Františka 

 
Mgr. Zuzana Pastrnáková 
 
 

Zapisovateľ:    Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 25. 05. 2011 

 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
K bodu 3. Správa o čerpaní rozpočtu obce za I.Q  2011 
 
Uznesenie č. 69/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
rozpočet – čerpanie 1.1.-31.3.2011. 
  
Uznesenie č. 70/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie  
správu z jednania s dlžníkmi. 
 
Uznesenie č. 71/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
úpravu rozpočtu na r. 2011 – 2. rozpočtové opatrenie o celkové zvýšenie výdavkovej časti 
o 85 106 €. 
 
K bodu 4. Informácia o výsledku súťaže na vysprávku miestnych komunikácií 
 
Uznesenie č. 72/2011 
Obecné zastupiteľstvo zvážilo 
výsledok verejnej súťaže na obstaranie rekonštrukcie miestnych komunikácií a neprijíma  
výsledok súťaže, navrhuje súťaž zopakovať formou internetovej aukcie. Za podklady k 
aukcii zodpovedá Ing. Františka a termín 03.06.2011. Následne zmluvu s internetovou firmou 
podpíše starosta obce. 
 
K bodu 5. Príprava zhromaždenia obyvateľov obce  
 
Uznesenie č. 73/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
hlavné ciele rozvoja obce počas nastavajúceho volebného obdobia 1. – 6. 
 
Uznesenie č. 74/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje, 
aby v čase zhromaždenia obyvateľov obce bol robený video záznam. 
 
Uznesenie č. 75/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
program verejného zhromaždenia občanov: 

1. Kultúrny program 
2. Prezentácia (poslanci-výsledky volieb) 
3. Predstavenie komisií 
4. Nové ciele za volebné obdobie 
5. Zhodnotenie predchádzajúceho volebného obdobia (4 rokov) 
6. Diskusia 
7. Záver 
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K bodu 6. Rôzne 
 
Uznesenie č. 76/2011 
Obecné zastupiteľstvo   
žiadosť firmy AMBO na rekonštrukciu kúrenia v bývalom JAMA bare nedoporučuje zaplatiť, 
rekonštrukciu nech si uhradí f. AMBO. 
 
Uznesenie č. 77/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
sociálnu pôžičku pre Pavla Čajku, Batizovce vo výške 600 €, s mesačnou splátkou 60 €. 
Splátky uhradí za Pavla Čajku osobitný príjemca Mária Gemzová. Spôsob platby splátok bude 
určený v zmluve. 
Zodpovedný: soc. pracovníčka 
Termín: 03.06.2011 
 
Uznesenie č. 78/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
splátkový kalendár Lýdie Hudákovej a Danky Pitoňákovej- Berušky. 
 
Uznesenie č. 79/2011 
Obecné zastupiteľstvo  odsúhlasilo 
delegáciu, aby v dňoch 18.-19.06. v Poľsku, 20.- 22.06.v Maďarsku nás reprezentovali 
poslanci v rámci „Cezhraničného projektu“ v zložení: 
p. starosta  Ivan Čičmanec,  
p. zástupca starostu Silvia Benková, 
p. Zuzana Pastrnáková 
p. ... 
p. ... 
 
Uznesenie č. 80/2011 
Obecné zastupiteľstvo  odsúhlasilo 
pomenovať novú ulicu v časti Losy názvom „Losy“. 
 
K bodu 7. Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Uznesenie č. 81/2011 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi  
v spolupráci so spoločným stavebným úradom vydať rozhodnutie o okamžitom odstránení 
stavby za budovou TJ. 
Termín:  ihneď 
 
 
 

Ivan  Č i č m a n e c    
     starosta obce 

 
Návrhová komisia:   
 
Ing. František Lizák 
 
Ing. Jozef Rodák 


